
Grundejerforeningen Gefion 

Referat af bestyrelsesmøde 22. juni 2023 

Tilstede: Frank, Nicklas, Lise, Svend og Peter (ref.) 

Økonomisk status 6 restanter på dette års kontingent. Der er netop rykket igen. 

Ellers intet at bemærke. 

Veje og fortove 

 

Lise har været i kontakt med en af grundejerne, som stiller keglerne ud 
foran sin ejendom. I det tilfælde var det ikke for selv at kunne parkere, 
men fordi der opstod trafikpropper, hvis der var parkering ved krydset. Der 
var enighed om, at det ikke er lovligt. 

Parkeringszone 3-timerszonen er nu vedtaget i Københavns Kommune: 

Gælder mandag til fredag 8-22 med mulighed for ubegrænset antal 
gæsteparkeringer a 3 dage. Indføres i 2024 og evalueres 2 år senere. 
Vedtagelsen forklares hos Amager Øst Lokaludvalg. Eller du kan læse den 
fulde vedtagelse her. 

Til orientering kommer der i øvrigt 4-timers parkeringszone døgnet rundt 
på hele Amager Strandvej. 

Global Connect opgravning Syn efter nedgravning af fiber er gennemført i god tone og med 
Københavns Kommune og en lydhør entreprenør (Haugsted&Petri, som 
havde gravetilladelsen). 

Johns billeder af fortovene var guld værd i diskussionen. 

Også en tak til alle de medlemmer, som havde fejet deres fortov før synet. 
Det var en stor hjælp. 

Der er taget billeder af alle de steder der var enighed om behov for 
udbedring. Udbedring er netop gået i gang. Vejansvarlig Lise gennemgår 
det hele, når arbejdet er afsluttet. 

Strandlodsvej er kommunens fortove, men vi er blevet opfordret til at 
sende billeder af dårligt arbejde. Søren Madsen og Lise har været igennem 
fortovene og KK har fået dokumentationen. 

Kommunikation og deleapp Vi har startet et forsøg op med deleapp’en WeUse (se selv mere på 
https://weuse.dk/. Hen over sommer tester vi app’en. 

Der er plads til 20 deltagere, så meld dig gerne til. 

Nordeafondens deleøkonomiske 
pulje 

Nordeafonden har åbnet en pulje, hvor alle foreninger kan søge tilskud til 
indkøb af en ting som kan deles af mange. 

Bestyrelsen har overvejet at søge støtte til en kvalitets-plænelufter eller -
flishugger. Andre forslag modtages gerne. Vi er mest stemt for det sidste. 
Største udfordring er hvor den kan stå? Er der nogen i foreningen som har 
plads? (Kan f.eks. være denne type). 

 
 

Hjertestarter Den placering vi har regnet med indtil nu er desværre ikke mulig længere, 
da grundejeren har takket nej. Vi undersøger nu hos en af de andre, som 
har udtrykt sig positivt. Vi indkøber først, når vi er sikre på placering. 



Grundejerforeningen Gefion 

  

Eventuelt Intet at bemærke. 

Næste møde 5. september 2023 hos Frank. 

 


